



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/273a
中六級畢業考試英文口試安排

敬啟者：

中六級畢業考試英文口試將於一月二十六日進行，貴子弟須於指定時間到達報到地點出席口試。請家長督促貴子弟努力溫習，以獲取優異成績。英文口試詳情如下：

考試日期	報到時間	報到地點
1 月 26 日 (星期一)	正午 12 時	501 室

備註：

1. 同學必須準時到達報到地點出席英文口試，遲到者將以零分處理。
2. 考試不設補考，若學生無故缺席考試或未依期辦理告假手續，均以零分處理。
3. 如因病或特殊事故未能回校應試，須於考試當天或之前向學校申請，並必須連同家長信及證明文件，如有效的醫生紙等，得到校方核實後，學生的考試分數將會作調整。
4. 學生不得作弊或幫助他人作弊，違者除被嚴重處分外，所有已考及未考之科目，均有可能全部作零分處理。
5. 若因天氣或特別事故，學校必須停課，原定當天考試的科目將另作安排。

如有查詢，請致電 2461 1555 與劉展耀老師聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二六年一月二十二日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk>

電話 Tel.: (852)-2461 1555

傳真 Fax: (852)-2464 6161

電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2025-2026/273a
Arrangements for S6 Graduation Examination – English Speaking Exam

Dear Parents,

The S6 Graduation Examination - English Speaking Exam will be held on 26 January. Your child must arrive at the designated reporting room at the assigned time for the speaking exam. Please remind and encourage your child to study diligently in order to achieve good results. Details of the speaking exam are as follows:

Exam Date	Reporting Time	Reporting Venue
26 January (Monday)	12:00 p.m.	Room 501

Remarks:

1. Students must arrive at the reporting venue on time for the English speaking exam. Latecomers will receive a zero mark.
2. There will be no make-up exam. Students who are absent without valid reasons or who fail to submit a leave application on time will receive zero marks.
3. Students who are unable to attend the exam due to illness or special circumstances must apply to the school on or before the exam day. A parent's letter and supporting documents, such as a valid medical certificate, must be submitted. After verification, the student's exam score will be adjusted accordingly.
4. Students must not cheat or assist others in cheating. Violators will be subject to serious disciplinary action, and all exam subjects taken or yet to be taken may be marked as zero.
5. If classes are suspended due to weather conditions or special incidents, the exam originally scheduled for that day will be rearranged.

For enquiries, please contact **Mr Lau Chin Yiu** at **2461 1555**.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal

22 January 2026



裘 錦 秋 中 學 (屯 門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk
